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Vážení spoluobčané,

stalo se již pěknou tradicí, že vždy za-
čátkem letních prázdnin distribuujeme 
do všech domovních schránek v naší obci 
magazín, který pro vás vydává obecní 
úřad a který shrnuje dění za uplynulý 
rok. Vítejte na stránkách letošního vy-
dání.

Úvodem bych vás rád informoval o čin-
nosti zastupitelstva obce v uplynulém 
půlroce. Od ledna do června se usku-
tečnilo 5 zasedání. Mezi hlavní body, 
které zastupitelstvo projednávalo, pa-
třilo schválení vítěze výběrového řízení 
na dodání kamerového systému (firma 
OMNILINK a.s.), na rekonstrukci sociál-

ního zařízení v mateřské škole (firma 
Lukáš Košař), na výstavbu a opravu ko-
munikace a chodníků v ulici Luční (fir-
ma Froněk), na opravu chodníku v ulici 
Karlovarská, konkrétně od konce zahrady 
ZŠ po ulici Školní (firma M. Janouš). Dále 
obec schválila změnu Územního plá-
nu č. 1, která se týkala rozšíření areá-  
lu firmy BONTAZ CENTRE CZ, s. r. o. Mezi 
hlavní úkoly, které nyní zastupitelstvo 
řeší, patří úprava projektu na rekon-
strukci rybníka, problematika ČOV, pro-
jekty na rekonstrukci chodníků a ulic 
(Smrková, Ke Hřišti, Lipová). Projednávat 
bude výsledky auditu veřejného osvět-

lení a dopravního auditu. Zastupitelstvo 
také projednávalo výsledky předvánoční 
ankety. Všechny tyto události podrobněji 
rozeberu na dalších stránkách. Doplním 
jen jednu zajímavost, a tou je, že se nám 
obec zvětšila, respektive značení obce 
bylo o cca 30 metrů posunuto směrem 
k Doksům. 

Dovolte mi, abych vám popřál hezké 
prožití vašich dovolených a dětem slu-
nečné prázdniny plné zážitků. 

Ing. Zdeněk Nosek
starosta obce Velká Dobrá
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Gratulace malým „olympionikům“

Z iniciativy několika rodičů dětí z mateřské školy a za malé-
ho přispění obce se na fotbalovém hřišti uskutečnily první 
olympijské hry pro doberské děti. Soutěžící byli rozděleni 
do tří kategorií: předškoláci, 6-9 let a nad 9 let (5. třída 
ZŠ). Všichni obdrželi startovní čísla a poté vzplál i olympijský 
oheň (který následně posloužil pro opékání buřtů). Soutěži-
lo se v 10 disciplínách, např. ve skoku dalekém, překonání 
opičí dráhy, hodu, běhu, kopání míčem na přesnost atd. 
Rodiče dělali nestranné rozhodčí. Vítězové obdrželi diplomy 
a medaile, všichni pak věcné ceny a buřtíky. Rád bych na 
tomto místě pogratuloval několikanásobným medailistům. 
Nejúspěšnějšími olympioniky se stali (získali nejvíce vítěz-
ství) Karel Přibyl, žák 5. třídy, a Ondřej Soukup, žák mateř-
ské školy. Celkem bylo rozdáno cca 90 medailí. Počasí se 
naštěstí vydařilo a sportovní den si užili děti i jejich rodiče. 
Rád bych touto cestou poděkoval všem organizátorům této 
vydařené akce. 

Když může být rodinné jízdné, 
proč by nemohlo být rodinné lízné? :-)

Zavádíme slevu pro rodiny na naši 
prémiovou zmrzlinu Bombato. 

Přijďte si k nám na Zastávku zařídit slevovou kartu zvanou 
Lízačka. Při společném rodinném nákupu (min. 3 osoby) pak 

u nás získáte každý čtvrtý kopeček Bombata zdarma. 

Slevová karta Lízačka platí ve všech našich provozovnách:

— ŇAM ŇAM Zastávka, Velká Dobrá 
— ŇAM ŇAM CAFE, Amálská 2435, Kladno
— TAKY ŇAM ŇAM, Hřbitovní 204, Tuchlovice
— sezónní stánek ŇAM ŇAM na křižovatce Amerika u Unhoště

> pro projekt zaměříme pozemek - spolupracujeme 
 s Vaším projektantem
> před započetím stavby provedeme její vytyčení
> pro poskytnutí úvěru vyhotovíme geometrický 
 plán, zajistíme zápis do katastru
> vyhotovíme geometrický plán ke kolaudaci stavby

H.C.M. s.r.o. Rooseveltova 1598, 272 01 Kladno, tel.: 312 246 357, e-mail: info@geodeziehcm.cz, www.geodeziehcm.cz

KOMPLETNÍ SERVIS 
GEODETA PŘI STAVBĚ 
NEJEN RODINNÉHO 
DOMU

NEBOJTE SE ÚŘADŮ - NEZTRÁCEJTE ČAS!



AKTUÁLNÍ DĚNÍ V OBCI HODNOTÍ 
STAROSTA ING. ZDENĚK NOSEK.
lu školky byl postaven nový altánek a během 
prázdnin bude natřen drátěný plot. Co se týče 
základní školy, během června budou instalo-
vána nová vrata na zahradu, proběhla výmě-
na dveří do sklepa. Před budovou byl z důvo-
du bezpečnosti vybudován nový přechod pro 
chodce. Bohužel jej občané obcházejí a zkracují 
si cestu přes trávník. Abychom tomu zamezili, 
bude prodlouženo kovové zábradlí.  

NOVÉ PRVKY PRO DĚTI I DOSPĚLÉ
U dětského hřiště na náměstí Komenského byly 
nainstalovány tři nové prvky na cvičení pro do-
spělé. Nyní si mohou maminky, babičky, tatín-
kové nebo dědečkové protáhnout svá těla a při-
tom hlídat děti. Na podzim loňského roku byly 
doplněny nové hrací prvky na dětské hřiště pod 

kulturním domem. Jedná se o následující hrací 
prvky: dvojitá houpačka, lanová pyramida, la-
nová dráha a horolezecká stěna.

AUDIT VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ
Obec nechala provést audit veřejného osvětle-
ní. Nedostatky se již začaly postupně odstraňo-
vat, např. likvidace starého a instalace nového 
sloupu veřejného osvětlení u lávky přes dálnici 
(na straně u zemědělského areálu), čištění svě-
tel, oprava rozvodných skříní apod. Dále bylo 
zadáno zpracování „Dopravně-inženýrského 
posouzení stávajících průtahových komuni-
kací: II/606 (Karlovarská) a III/0063 (Beroun-
ská) a I/6H (Pražská). Např. v Karlovarské byla 
naměřena průměrná denní intenzita provozu  
7 793 vozidel, oproti roku 2010 (3 463 vozi-
del) činí nárůst dopravy cca 125 %. Z celkového 
počtu průjezdů bylo zaznamenáno překročení 
povolené rychlosti 50 km/h v 67 % případů. 
V ulici Pražská 4 307 vozidel, oproti roku 2010 
(2 386 vozidel) činí nárůst dopravy cca 57 %, 
překročení povolené rychlosti v 62 % případů. 
V ulici Berounská byla naměřena průměrná 
denní intenzita 13 419 vozidel. Bohužel v roce 
2010 nebyla data sčítána, a tak nárůst dopravy 
není znám. Překročení povolené rychlosti došlo 
v 62 % případů. Nejsilnější podíl na dopravě 
má osobní automobilová doprava s 95 % všech 
vozidel. Materiál vyhodnocuje rizika a navrhu-
je některá dopravně-inženýrská řešení. Nyní je 

v připomínkovém řízení a poté jej bude pro-
jednávat zastupitelstvo obce.

ČISTÍRNA ODPADNÍCH 
VOD A KANALIZACE
Na ČOV ojediněle dochází k únikům kalu. Z to-
hoto důvodu byla zpracována analýza stavu 
a z ní vyplývá, že musíme řešit vysoký nátok 
na ČOV. Ten následně způsobuje hydraulické 
problémy a únik kalu. Jednou z doporučených 
možností řešení tohoto problému je vybudovat 
před ČOV retenční nádrž a regulovat nátok na 
ČOV. Každé dva měsíce necháváme čistit oddě-
lovače u rybníka a u OÚ. Při posledních dvou 
čištěních bylo zjištěno, že funkčnost těchto 
oddělovačů omezují vlhčené kapesníčky nebo 
utěrky na nábytek. Ty se nerozpustí a násled-
ně se nabalí na plovák v oddělovači, který pak 
nefunguje a znečištěná voda teče do potoka 
pod hřištěm. Z tohoto důvodu jsme spoluob-
čany žádali, aby vlhčené kapesníčky a papírové 
utěrky neházeli do záchodů a nesplachovali do 
kanalizace. Před 14 dny jsme pak nechali pro-
vést kontrolu napojení okapů s dešťovými vo-
dami do kanalizace. Bylo objeveno 8 hříšníků, 
kteří budou požádáni o nápravu. V případě, že 
by závadu neodstranili, jim hrozí vysoké poku-
ty v řádu stovek tisíc korun. V lokalitě „U leti-
ště“ budou probíhat opravy kanalizace, nyní 
v ul. Na Poustkách a Buková (s křižovatkou s ul. 
Smrková). x
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O ČEM SE MLUVÍ
ZMĚNY VE VEDENÍ VÝBORŮ 
V loňském roce nastala změna v zastupitel-
stvu obce, kdy Ing. Vendulu Klikovou nahradil 
Milan Hnilička. V rámci zastupitelstva tak do-
šlo ke změnám ve vedení jednotlivých výborů 
a komisí. Paní Kliková zastávala funkci před-
sedkyně finančního výboru. Novým předsedou 
finančního výboru se stal Mgr. Michal Prokop, 
předsedou kontrolního výboru MUDr. Petr Pauk 
a pan Hnilička předsedou komise pro kulturu. 
Zastupitelé se scházeli pravidelně každé pondělí 
a jednání zastupitelstva se konala v měsíčních 
intervalech. Co se týče drobných oprav na obec-
ním úřadě, před plánovaným malováním bylo 
zasekáno do zdí elektrické vedení a byl zakou-
pen nový kancelářský nábytek.

HOSPODAŘENÍ S KLADNÝM VÝSLEDKEM
Obec v loňském roce hospodařila s kladným 
výsledkem běžného účetního období ve výši 
12,677.529,37 Kč, výnosy činily 34,548.503,68 
Kč a náklady 21,870.974,31 Kč. Hospodaření 
obce bylo zkontrolováno auditorem s výrokem: 
„Při přezkoumání hospodaření obce Velká Dobrá 
za rok 2016 nebyly zjištěny chyby a nedostatky.“ 
V současné době jsou na účtech obce finanční 
prostředky ve výši cca 40 mil. Kč. Začátkem roku 
proběhla kontrola finančního úřadu na dodržo-
vání podmínek dotace na zametač. Nebyly shle-
dány nedostatky. Pro informaci uvádím, že za rok 
2016 bylo smeteno 17,4 tun smetků.

DOKONČENÉ A PLÁNOVANÉ 
REKONSTRUKCE
Z nejvýznamnějších akcí druhé poloviny roku 
2016 jmenujme dokončení rekonstrukce komuni-
kace na náměstí Komenského, opravu chodníků 
v ulici Družecká a postavení dřevostavby na fot-
balovém hřišti, kterou využijeme nejen pro akce 
sportovní, ale i společenské, např. při dětském 
dnu, pálení čarodějnic apod. Byly připraveny pro-
jekty na rekonstrukci chodníků v ulicích Lipová 
a Kladenská (kolem kapličky) a komunikace v ulici 
Ke Hřišti. Ve všech případech musela být realiza-
ce odložena. V prvém a druhém případě z důvo-
du zakopání drátů elektrického vedení do plochy 
chodníků a ve třetím z důvodu přeložky vodovod-
ního řadu, který vede pod kulturním domem, do 
těla opravované komunikace. Při opravě chodníků 
v Lipové a Kladenské (kolem kapličky až k ul. Na 
Poustkách) dojde i k instalaci nového veřejného 
osvětlení. V ulicích Alžběty Noskové a Miloslava 
Noska byla provedena úprava odvodnění komu-
nikace, kdy byla dešťová voda z povrchu komuni-
kace svedena do stávající dešťové kanalizace. Tato 
úprava by měla zabránit vytopení domů a dvorků 
v ulici Karlovarská, směr Doksy.

Byly zahájeny rekonstrukce komunikací v ulici 
Luční a chodníku v ulici Karlovarská, konkrétně 
asfaltového povrchu od základní školy po ulici 
Školní. Obec má zpracovánu projektovou doku-
mentaci k rekonstrukci části ulice Smrková. Zde 
byla letos opravena kanalizace a nyní čekáme 

na výsledky kamerových zkoušek. Poté proběh-
ne výběrové řízení na zhotovitele.

ZMĚNA ÚZEMNÍHO PLÁNU
V letošním roce byla schválena změna č. 1 Územ-
ního plánu. Ta se týká pouze rozšíření areálu fir-
my BONTAZ: CENTRE CZ. Náklady na pořízení změ-
ny č. 1 Územního plánu hradila firma sama. 

INSTALOVÁN KAMEROVÝ SYSTÉM
Z důvodu bezpečnosti a ochrany majetku byl 
na obecních budovách (obecní úřad, základní 
a mateřská škola, sportovní hala, kulturní dům, 
hřbitov, dětské hřiště) a při vjezdech a výjez-
dech z obce včetně kruhového objezdu nain-
stalován kamerový systém. Momentálně čekáme 
na vyjádření Úřadu pro ochranu osobních údajů 
k jeho provozu. Kamery jsou nasměrovány tak, 
aby zabíraly pouze veřejná prostranství. 

PRODEJ POZEMKŮ
V lokalitě Na Klínách stále zbývá k prodeji je-
den pozemek. Byly zahájeny práce na zasíťování 
dalších 13 pozemků. Ty jsou dnes již prakticky 
všechny zamluvené. 

ÚPRAVA RYBNÍKA
Co se týče úpravy našeho jediného rybníka, pro-
běhla kontrola projektu, která snížila náklady 
na realizaci akce. Nyní připravujeme výběrové 
řízení a s rekonstrukcí bychom chtěli začít ještě 
letos na podzim.   

VÝZKUM VEŘEJNÉHO MÍNĚNÍ
Na přelomu roku proběhl výzkum veřejného mí-
nění. Společně s předvánočním časopisem byl do 
každého domu distribuován dotazník s 15 otáz-
kami. Z 650 vydaných dotazníků bylo odevzdáno 
zpět 35, tj. účast činila 5,38 %. Zúčastnění re-
spondenti akcentovali následující témata:
•	 Dopravní zátěž a dopravní bezpečnost
•	 Revitalizace veřejných prostranství
•	 Rekonstrukce rybníka
•	 Péče o zeleň a čistotu veřejných  

prostranství
•	 Odpadové hospodářství
•	 Údržba obecního majetku
•	 Rozvoj MŠ a ZŠ
Z toho vyplývá, že vypovídací schopnost ankety 
byla nízká a výše uvedená témata korespondují 
s prioritami zastupitelstva obce.

OPRAVY VE ŠKOLE A ŠKOLCE
V budově MŠ proběhne během prázdnin oprava 
sociálního zařízení pro děti v 1. patře. V areá-

Modernizace sportovišť

Na antukových kurtech byly po 12 le-  
tech vyměněny plastové čáry, na 
fotbalovém hřišti pak zakoupena nová 
časomíra. Na fotbalovém hřišti máme 
připraven projekt na obnovu stávající 
tribuny. Náklady na její opravu budou 
hrazeny z prostředků složených Čechií 
Velká Dobrá na podrozvahovém účtu 
u banky, a to v souladu s uzavřenou 
smlouvou mezi Čechií a obcí. Dále 
připravujeme projekt na rekonstrukci 
fotbalových kabin, které jsou součástí 
kulturního domu. Rekonstrukce je 
nutná především z důvodu prostoro-
vých, neboť dva fotbalové kluby (Dobrá 
a Družec) spojily své síly v mládežnic-
kých kategoriích a své zápasy hrají 
pohárovým systémem (v jeden den 
odehrají své zápasy se dvěma soupeři).  Kamera byla instalována i na budově obecního úřadu.

Nová dřevostavba na fotbalovém hřišti

V parku na náměstí přibyly tři nové stroje na cvičení.



sázkou říct, že dones maluji proto, abych za-
plašil strach.

O_Co vás inspirujete? 
Na škole, když jsem hledal svou vlastní výtvar-
nou řeč, jsem se snažil přiblížit starým mis-

trům – Renoirovi, Cézannovi, Degasovi… Je to 
stejné jako u jakéhokoliv jiného řemesla – žák 
se snaží přiblížit mistrovi. Dodnes mám staré 
mistry moc rád. Nejvíc mě ale inspirují obyčej-
né věci kolem mě. Vezměte si třeba obyčejnou 
židli. To je dokonalá věc. Někdo ji musel vy-
robit, někdo musel zohýbat to dřevo. Kam se 
hrabou nějaké technologie. 

O_A co příroda? Ta vás neinspiruje? 
To je jiná věc. Příroda je příliš dokonalá, než 
abych se do toho pouštěl. Je tak krásná, že 
nemá smysl ji kopírovat, to bych jen zbyteč-
ně pokazil. Mám moc rád třeba stromy. Ty jsou 
nejkrásnější v zimě, než se ošatí. 

O_Máte kromě starých mistrů nějaké další ob-
líbené malíře?
Nemůžu říct, že bych měl nějaké konkrétní 
oblíbence. Já musím u výtvarného díla cítit, 
že ho autor maloval srdcem. Je mi mnohem 
sympatičtější obraz, který sice není dokonalý, 
ale má duši. To se nedá naučit, to je od Pá-
naboha. Třeba v literatuře to cítím u Hraba-

lových knih. Ten měl lidi opravdu rád a psal 
o nich s láskou. 

O_Živil jste se malováním celý život?
Zdaleka ne, například tři roky jsem pracoval jako 
kotelník. To bylo už po revoluci. Odešel jsem teh-
dy z osobních důvodu z AVU a našel jsem si práci 
hned naproti v kotelně. Současně s tím jsem se 
živil jako restaurátor. Sice jsem to nevystudoval, 
ale měl jsem cit pro barvy a chuť učit se novým 
věcem. Pracoval jsem s kolegy třeba na restau-
rování jednoho ze sálů Trojského zámku. To byla 
nádherná práce. Opravovali jsme zdi v prostorách, 
které se před tím pronajímaly firmám na rauty. 
Dostávali jsme ze zdí rajčata a omáčky. Moc hezká 
restaurátorská práce byla také na hradě Bouzov. 

O_Na co se těšíte? 
Doufám, že se za rok konečně uskuteční výsta-
va na Kladenském zámku. Chtěl bych ty krásné 
prostory naplnit spolu se sochařem Ladislavem 
Janouchem. Jsem proto pod tlakem. Cítím, že 
už mi moc času nezbývá, tak spěchám, abych 
toho stihnul co nejvíc. x
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AKADEMICKÝ MALÍŘ JINDŘICH 
MODRÁČEK: NEJLEPŠÍ OBRAZY 
JSOU MALOVANÉ SRDCEM  

Většina života malíře Jindřicha Modráčka je spjatá s obcí Velká Dobrá. V rodném domku vzal jako 
dítě poprvé do ruky tužku, aby rozptýlil tíhu samoty, a vášeň pro výtvarné umění mu zůstala 
dodnes. 

O_Jak dlouho žijete ve Velké Dobré? 
Žiju tady od narození. Velké Dobré jsem se 
vzdálil jenom tehdy, když jsem odešel do Pra-
hy na střední výtvarnou školu, pak na vojnu 
a posléze na Akademii (Akademie výtvarných 
umění v Praze). 

O_Na AVU jste studoval u významného ma-
líře Karla Součka, jehož život byl také spjatý 

s kladenským regionem. Jak jste prožíval roky 
studia?
Profesor Souček byl velmi přísný, ale byl to 
báječný člověk, kterého jsme si všichni velmi 
vážili. Měl jsem to štěstí, že jsem u něj mohl 
zůstat jako asistent až do jeho smrti v roce 
1982. Pracoval jsem pak u profesora Radomíra 
Koláře, toho jsem měl také moc rád. A později 
jsem přešel jako asistent k Jiřímu Sopkovi, je-

hož maminka pocházela také z Kladna a znala 
se s mou mámou. Nebylo to jako dnes, tehdy 
jsme se tu všichni znali. 

O_Kdy se u vás projevil výtvarný talent? 
V osmi letech jsem začal kreslit tužkou. Byl 
jsem sám doma a měl jsem strach. Začal jsem 
malovat podle Josefa Lady a samotného mě 
překvapilo, co z toho vyšlo. Dalo by se s nad-

Autor: Alice Škochová, Foto: Alice Škochová, www.kladno.cz

Vizitka
Akademický malíř Jindřich Modráček 
se narodil roku 1943 ve Velké Dobré 
v okrese Kladno, kde žije dodnes. V le-
tech 1958–1962 studoval na Střední 
odborné škole výtvarné v Praze (nyní 
Vyšší odborná škola a Střední umělec-
ká škola Václava Hollara), dále pokra-
čoval v letech 1967–1973 na pražské 
Akademii výtvarných umění pod vede-
ním profesora Karla Součka. Po abso-
lutoriu působil až do roku 1993 na AVU 
jako odborný asistent profesorů Karla 
Součka, Radomíra Koláře a Jiřího Sop-
ka. Pracoval také jako pedagog na sou-
kromých školách v Praze a okolí. Pod-
nikl řadu studijních cest do Německa, 
Itálie, Belgie, Lucemburska, Norska, 
Švédska, Gruzie a Ruska. Od začátku 
roku 2017 je členem Nového sdružení 
pražských umělců, které založil v roce 
1992 malíř Jiří Načeradský. Naposledy 
jste si mohli obrazy Jindřicha Modráčka 
prohlédnout na jaře tohoto roku na 
společné výstavě sdružení v Rabasově 
galerii v Rakovníku.  



Do školních lavic v letošním roce usedlo 45 žáků, 
z toho 6 prvňáčků. Přivítaly je vymalované pro-
story školní družiny a novým lakem vonící dveře. 
Čekal na ně také velký výběr kroužků: dramatic-
ký, kinball, vaření, florbal, výtvarný a pro ty nej-
menší z MŠ „předškoláček“.

Celý rok jsme putovali Pohádkovou zemí a vše, 
co jsme v tomto školním roce zažili, bylo opravdu 
„pohádkové“. Ať to byly výsledky v soutěžích, vý-

lety, výukové programy, projektové dny, návštěva 
divadel, anebo třeba škola v přírodě. Na přelomu 
května a června jsme strávili 10 krásných dní na 
škole v přírodě v prostředí Šumavy.

Úspěchy našich žáků
V okresním kole „Dopravní soutěže mladých cyk-
listů“ získali naši žáci 4. místo. Ve vědomostní 
soutěži EUROREBUS postoupili žáci z krajského 
kola (umístili se třetí) do celostátního klání. Zde 
na přední místa nedosáhli, ale nasbírali boha-
té zkušenosti pro účast v příštích ročnících. Žáci  
3. a 4. ročníku odpovídali celý rok na otázky 
v Učitelských novinách v soutěži „Kde je to, co je 
to?“, byli vylosováni a získali věcné ceny. 

Naši prvňáčci byli úspěšně pasování na čtená-
ře a příští rok přivítají už jako druháci 9 nových 
prvňáčků.

Škola je v současné době zapojena do výzvy OP 
VVV č. 22: Podpora škol formou projektů zjed-
nodušeného vykazování: šablony pro MŠ a ZŠ. 
V rámci tohoto projektu jsme si vybrali 4 šablony: 
Vzdělávání pedagogických pracovníků: Matema-
tická gramotnost, Čtenářské dílny, Klub zábav-
né logiky a deskových her a Doučování žáků ZŠ 
ohrožených školním neúspěchem. Škola tak zís-
kala finanční prostředky nejen na další vzdělá-
vání, ale i na nové pomůcky a vybavení.

V průběhu roku naši školu opustila paní vycho-
vatelka Kristýna Beránková, která už si teď užívá 
sladkých mateřských povinností. Na její místo 
vychovatelky ve školní družině nastoupila paní 
Petra Titlbachová. 

Dny otevřených dveří 
máme každý den
V tomto roce jsme měli „Den otevřených dveří“ 
každý den a zůstane to tak i v letech dalších. Kaž-  
dý, kdo má zájem vidět naši školu, žáky, formy 
a metody práce, se může přijít kdykoliv podívat.

Závěrem bych chtěla poděkovat všem pracovní-
kům školy za jejich práci, paní učitelce Kaškové, 
která odchází, hodně štěstí a úspěchů v osobním 
i pracovním životě. Chci poděkovat také rodičům, 
kteří nám pomáhali, ať již se sběrem starého pa-
píru a PET víček, nebo při akcích školy, ale hlavně 
bych chtěla poděkovat žákům za jejich celoroční 
snažení, bez kterého bychom nedosáhli všech 
výše jmenovaných úspěchů a rok by bez nich 
nebyl „pohádkový“. Žákům 5. ročníku pak přeji 
hodně úspěchů při přechodu na 2. stupeň. 

Krásné léto plné zážitků a na viděnou v září! x

Od září v naší kuchyni vaří nová paní kuchařka 
Kristína, která si svým chutným jídlem a přátel-
skou povahou získala nejen naše nejmenší, ale 
i školáky ze ZŠ, kteří k nám docházejí na obědy.

V naší mateřské škole bylo v tomto roce za-
psáno 48 dětí ve věku od 3 do 7 let. Výchovná 
práce ve dvou heterogenních třídách probíhala 
podle ŠVP „Rok v MŠ“, který je stále především 
zaměřen na rozvíjení dětské osobnosti a na 
prohloubení ohleduplných vztahů mezi dětmi.

Chválíme i rodiče
Velmi dobrá byla i spolupráce s jejich rodiči, 
kteří se se zájmem zúčastňovali našich akcí: 
uspávání a probouzení broučků, vánoční be-
sídky či zahradní slavnosti pro předškoláky. 
Rodiče s námi v průběhu roku konzultovali 
veškeré informace ohledně dětí. 

Ve školce po celý rok fungoval kroužek kera-
miky a angličtiny. Snažíme se úzce spolupra-
covat se základní školou, například při mimo-
školních akcích, které i v tomto roce zpestřily 
náš program. Naše nejstarší děti docházely do 
ZŠ na kroužek „předškoláčka“.

Oblíbené akce v MŠ jsou stále divadelní před-
stavení, fotografování dětí, beseda s hasiči, 
s chovatelem hadů, kino do škol, karneval, 
workshopy, celodenní výlet a další…

Těšíme se na nové žáčky
V květnu jsme do MŠ přijali 12 nových žáčků ve 
věku od 3 do 6 let na příští školní rok. S na-
šimi současnými předškoláky jsme se tradičně 
rozloučili 21. června na slavnostním předávání 
šerp doprovázeném kulturním programem.

O letních prázdninách dojde v MŠ k rekon-
strukci umývárny a WC v 1. patře. 

Přejeme všem veselé letní prázdniny a bude-
me se těšit na nový školní rok 2017/2018! x

WEB ŠKOLKY: WWW.MSVELKADOBRA.CZ

Velkým zážitkem pro děti byla návštěva chovatele 
hadů. Ti odvážnější se nebáli hada pohladit.

Nový altán na zahradě MŠ

NÁŠ ROK V MATEŘSKÉ ŠKOLE

Ohlížím se s úsměvem za školním rokem 2016/2017, jelikož to byl příjemně strávený rok 
s našimi dětmi, rodiči a milými kolegyněmi. 

Autor: ředitelka MŠ Jana Aulická
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WEB ŠKOLY:
WWW.ZSVELDO.ESTRANKY.CZ

POHÁDKOVÝ ROK V ZÁKLADNÍ ŠKOLE

Je tu opět konec školního roku, a proto bych ráda shrnula vše, co se v naší základní škole událo.

Autor: ředitelka ZŠ Mgr. Zuzana Bečková

Beseda s hasičiPutování po Evropě

Čarodějnice

Putování za Kocourem Mikešem

Finanční gramotnost



Na Velké Dobré se vzpomínalo…
… a slavilo 50 let v krajské soutěži
Dne 9. 6. 2017 se uskutečnilo setkání bývalých 
fotbalistů Čechie Velká Dobrá. Základem setkání 
byli hráči, kteří přesně před 50 lety, v červnu 
1967, vyhráli okresní soutěž a postoupili do 
krajské soutěže 1.B třídy. Nutno zdůraznit, že 
Čechie Velká Dobrá od tohoto postupu celých 
50 let hraje krajskou soutěž, střídavě 1.A a 1.B 
třídu, a dokonce jeden rok (sezóna 2005/2006) 
hrála středočeský krajský přebor!

Setkání zorganizoval legendární bývalý před-
seda oddílu Josef Aulický s asistenty B. Kej-
marem a J. Kalousem. „Pamětníci“ se sešli 
v restauraci Lesovna a z fotbalové jedenáctky 
r. 1967 dorazili: V. Votava (kapitán mužstva), 
J. Aulický, Z. Šilhan, V. Pech, J. Vinš, F. Kuče-
ra a K. Sklenička. Bohužel řada dalších hráčů 
je již ve „fotbalovém nebi“, jiní se nemohli 
zúčastnit ze zdravotních důvodů. Na tuto ge-
neraci hráčů navazoval fotbalový kolektiv pod 
vedením Z. Leštiny a J. Aulického: hráči J. Mis-
ura, J. Střihavka, B. Kejmar, J. Kalous, V. Dufek,  
J. Vostarek, V. Černý, R. Böhm, L. Kolrusz, V. Hrubý 
(současný trenér A-mužstva), J. Bendl, S. Hej-
kal, J. Horna, Z. Nosek (současný starosta obce), 
J. Jungr, K. Blätterbauer, J. Hrádek, M. Bube-
ník, P. Vostárek. Tito vyjmenovaní hráči a bývalí 
funkcionáři J. Vyskočil, Z. Leština, H. Zelenková, 
J. Klovrza a J. Kolrusz se setkání také zúčastnili.

Vzpomínalo se na fotbalové zájezdy do Fran-
cie, NDR, Švédska, Harrachova, Antonínova, 
Plzně atd., celé setkání proběhlo za hudeb-
ního doprovodu tria Petra Jungmanna. Josef 
Aulický při úvodním slovu ocenil práci součas-
ného předsedy oddílu Mgr. Vladimíra Dufka, 
jenž obětavě a úspěšně vykonává funkci před-
sedy Čechie již 28 let! Opravdu podařený večer 
se protáhl až do půlnoci, atmosféra setkání se 
pravděpodobně přenesla i do druhého dne, 
kdy současní fotbalisté Čechie rozdrtili výsled-
kem 7:0 vedoucí mužstvo tabulky Hřebeč po 
nejlepším výkonu sezóny! Přejme fotbalové 
Čechii hodně sportovních úspěchů i do dalších 
let. x
(Připravil: Stanislav Hikl) 
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Áčko doplnilo kádr a nabralo na 
kvalitě
„A“ mužstvo podává v I.B třídě dobré výkony 
a v tabulce se drží uprostřed. Klub letos sla-
ví malé jubileum – v roce 1967 postoupilo  
„A“ mužstvo do I.B třídy a dosud nesestoupilo do 
okresních soutěží, letos je to tedy 50 let, co hraje 
krajské soutěže! S touto bilancí se může pochlu-
bit na naší úrovni málokdo. „A“ mužstvo v zimě 
doplnilo kádr o 4 hráče: P. Hurych, M. Zimerman, 
J. Majer a O. Holub. Mužstvo se tím hodně zkva-
litnilo, a když měl trenér V. Hrubý všechny hráče 
k dispozici, hrál tým výborný fotbal. Pokud se 
kádr podaří udržet, mohl by v příští sezóně hrát 
o špičku I.B třídy.
(Autor: M. Bubeník, manažer klubu)

Družstva mládeže 
mají chuť do fotbalu 
V kategoriích mladší žáci, starší přípravka, mlad-
ší přípravka a minipřípravka již druhým rokem 
spolupracujeme ve spojeném družstvu SK Družec 
a Čechie Velká Dobrá. Během soutěžního ročníku 

jsme měli zařazena v soutěžích FAČR tři družstva: 
mladší žáky, starší a mladší přípravku. Odehrála 
116 soutěžních utkání a další porci přátelských.

Nově vytvořené družstvo mladších žáků se ze 
začátku hledalo, ale v závěru soutěže už zača-
lo podávat velmi dobré výkony. Družstva starší 
a i mladší přípravky skončila v podzimní čás-
ti ve velmi silných skupinách na stříbrné pozici 
a v jarní části se jim podařilo zopakovat podzim-

ní úspěch. Vzhledem k tomu, že je to jejich první 
rok v této kategorii, je budoucnost velmi slibná. 

Velikou radost máme z našich nejmenších 
v kategorii minipřípravky (tj. děti ročník 2010 
a mladší), kteří se připravují pod odborným do-
hledem na trénincích a přátelských utkáních. Je 
u nich vidět obrovská chuť do fotbalu a veliká 
snaha se něco naučit a vyrovnat se svým starším 
vzorům.

Ve spolupráci obou klubů, tedy Velké Dobré 
a Družce, jsou pro všechny malé fotbalisty vytvo-
řeny kvalitní podmínky pro jejich rozvoj. Zajiště-
ny jsou výborné tréninkové a hrací plochy a pro 
zimní sezónu i hala ve Velké Dobré. Veškeré zá-
zemí a lidé kolem dětského fotbálku umožňují 
dětem perfektní a celoroční zábavu.

Soutěžní rok jsme zakončili prvním ročníkem 
obrovského turnaje všech těchto kategorií ko-
naného 17. června na stadionu ve Velké Dobré. 
Do příštího soutěžního ročníku počítáme opět 
se třemi soutěžními kategoriemi a samozřejmě 
i minipřípravkou.
(Autor: V. Hes, trenér mládeže)

Letní tenisový kemp
Proběhne v termínu 17. - 21. 7. 2017 na kurtech ve Velké Dobré a je 
určen pro děti od 4 do 15 let. Kempu se mohou účastnit děti s tenisovou 
zkušeností i úplní začátečníci, rozděleny budou do jednotlivých skupin 
dle výkonnosti a věku. Každý den budou skupiny procházet jednotlivými 
cykly (tenisový trénink, dovednostní hry a soutěže). Veškerý program je 
plánován a organizován profesionálními trenéry, a to s ohledem na věk 
a fyzickou zdatnost dětí.
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Áčko po vítězném utkání se Hřebčí (10. 6. 2017). Zleva nahoře: Dufek ml., Aliev, Váňa, Hurych, Pulec, Honetschläger, Zimerman, Jícha, 
Hrubý (trenér), Fiala (hl. pořadatel), Nosek (starosta obce). Zleva dole: Dufek st. (předseda), Uher, Volman Rad., Volman Rom., Zlata, Porazil, 
Hrubý D., Hovorka, Andruchovič, Chalupa.

FC Čechie Velká Dobrá se dle nového zákoníku musela přetransformovat na spolek, aby mohla 
žádat o dotace. Klub dále úzce spolupracoval s obcí a výsledkem je nově vybudovaná dřevostavba 
(bufet s pergolou), která bude samozřejmě sloužit všem občanům Velké Dobré. Vyměnil se také 
starý vchod a vjezd na hřiště. Do budoucna je v plánu rekonstrukce tribun a kabin.

Na tenisových kurtech ve Velké Dobré již čtvr-
tým rokem působí Open tennis academy, 
která je přímým následovníkem Akademie 
Michal Cipro. Hráčům vytváří prostředí, ve 
kterém jsou splněny všechny podmínky pro 
jejich tenisový i osobnostní růst. „Respek-
tujeme především hodnoty profesionality, 
dlouhodobé spolupráce a individuálního pří-
stupu,“ říká šéftrenér Michal Cipro. 

„V tréninku využíváme moderní tenisové 
metody, které pomáhají našim hráčům na 
turnajích WTA, ITF, Tennis Europe a turnajích 
pořádaných Českým tenisovým svazem,“ po-
pisuje přístup k hráčům Cipro, sám špičkový 
tenista, bývalý mládežnický reprezentant 
a závodní hráč. V akademii trénují hráči na 
profesionální i amatérské úrovni. Několik 
svěřenců se pohybuje do 15. místa v rámci 
celostátního žebříčku „Společně s hráči roz-

víjíme jejich dovednosti a posouváme hrani-
ci jejich možností, a to na různých úrovních 
hry podle aktuálních hráčových schopností,“ 
vysvětluje. Trenérský tým se nedávno rozrostl 
o nové posily, svěřenci tak mohou čerpat cen-
né zkušenosti například od Karolíny Stuchlé, 
bývalé profesionální tenistky, či od Kateřiny 
Macháčové, profesionální trenérky I. třídy, 
která dodává: „Moc mě baví i práce s dětmi 
a juniory. Jako aktivní hráčka, trenérka i spa-
ringová partnerka jsem se už stihla hodně 
naučit a chci získané vědomosti předat svým 
svěřencům.“ 

Od letošního roku hostí kurty Open tennis 
club pravidelná mistrovská utkání. Za podpo-
ry obce Velká Dobrá můžeme z bezprostřední 
blízkosti sledovat výkony malých tenistů, po-
zorovat, jak rostou, a učit je pokoře a respek-
tu ke hře i soupeři.

Tenisová akademie 
pro profíky i amatéry
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Začátek adventu jsme oslavili rozsvícením vánoč-
ního stromu. Odhadujeme, že této velmi vydaře-
né akce se zúčastnilo kolem 300 našich spoluob-
čanů. Následovala Mikulášská diskotéka pro děti 
i dospělé. Dále se v sále kulturního domu usku-
tečnil vánoční koncert, na němž vystoupily děti 
ze základní školy se známými písněmi z pohádek 
a koledami. Následovalo vystoupení Mgr. Jany 
Ryklové (soprán), Bernda Radocha a Mgr. Silvie 
Noskové. Zaplněný sál odměnil všechny účinkují-
cí dlouhotrvajícím potleskem. Poslední den roku 
2016 proběhlo již tradiční setkání občanů Velké 
Dobré a Družce u rozhledny na Veselově. Na Sil-
vestra se tu podobně jako v loňském roce sešlo 
a společně si popřálo do nového roku vše nej-
lepší asi 250 lidí. 

Nejvíce veselí přinesl maškarní ples
V letošním roce se v kulturním domě uskutečnil 
obecní ples a maškarní ples pro děti i dospělé. 
Vyzdvihnout je třeba alespoň tři výborné masky, 
a to skupinu KISS, která vyhrála hodnocení ma-
sek, trpaslíky a čtyři barevné tužky KOH-I-NOR. 
Ani v jednom případě účastníci plesu do doby 
odhalení masek nevěděli, kdo se pod maskami 
vlastně ukrývá! Maškarního plesu se dále zúčast-
nili například přesvědčivá Marfuša, Václav Klaus 
či Vinnetou a Old Shatterhand. Ti s sebou na sál 
přivedli i své věrné koně (poníky). Hatátitlá byl 
ze své účasti na plesu tak překvapen, že na par-
ketu zanechal i něco navíc, než je dobrým zvy-
kem. Pokrevní bratři pak vše společnými silami 
uklidili.

Zážitkové akce pro děti
Ve spolupráci s organizací LABYRINT Kladno zorga-
nizovala obec na podzim loňského roku pro naše 
nejmenší „Dračí stezku“. Ani nepřízeň počasí ne-
zabránila více než stovce dětí z Velké Dobré vydat 
se po dračích stopách vyhledat schovaného dra-
ka. Cestou děti plnily celou řadu úkolů a setkání 
s drakem se jim moc líbilo. Letos se pak konal 
tradičně dětský den, v rámci nějž probíhaly růz-
né soutěže (dovednostní i sportovní), ale největší 
úspěch sklidila projížďka na koních a malování 
na obličej. Děti si také mohly prohlédnout nové 
hasičské auto, které nám přivezli ukázat hasiči 
z Braškova. Obec dále uspořádala 30. dubna pod 
fotbalovým hřištěm tradiční pálení čarodějnic.  

Velkou účast měly také vydařené závody na ko-
lech. Vytyčeny byly dvě trasy: 3,5 km a 13,5 km. 

Závodu na kole se zúčastnilo cca 80 závodníků, 
přičemž kratší trasu absolvovalo 7 družstev, která 
tvořili rodiče se školáky z MŠ, a delší pak druž-
stev 19.

Oslava 200. výročí vysvěcení kaple
Dne 7. května se uskutečnila u příležitosti 200. 
výročí vysvěcení kaple Nalezení svatého Kří-
že slavnostní mše. Tu celebroval P. PharmDr. 
Mgr. Josef Šedivý, O.Cr. – velmistr a generál 
Rytířského řádu Křížovníků s červenou hvěz-
dou. Kaplička byla nádherně vyzdobena a pan 
velmistr vzpomněl na pana A.R.D. Jaroslava 
Ptáčka, OCr., který zde po mnoho let vykoná-
val kněžskou službu a který v listopadu zemřel 
ve věku 89 let. Dále poděkoval panu Horákovi 
za jeho činnost ve prospěch kapličky a předal 
mu knihu o sv. Anežce české (pan Horák se za-
sloužil o záchranu kapličky, když ji v 60 letech 
minulého století hrozilo zbourání). V rámci své 
řeči také popřál všem Doberákům vše nejlepší 
a mnoho úspěchů. Za výzdobu kapličky a pří-
pravu celé akce patří poděkování všem dober-
ským věřícím. x
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DOBERSKÉ KULTURNÍ STŘÍPKY
Od posledního vydání magazínu se v naší obci uskutečnilo mnoho kulturních akcí. 
Pojďme si je připomenout.
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Přátelé, kamarádi a příznivci motocyklů minu-
lé éry, náš místní Moped club Doberáků je opět 
větší. K dnešnímu dni máme 25 členů, kte-
ří dohromady vlastní 27 strojů. Stáří strojů se 
pohybuje od roku 1959 od stařičkého, leč dra-
vého Stadiona S11, kterého sedlá Karel Hájek, 
do roku 2005 Jawa Betka Vlasty Špétika a nově 
Pavla Vršáka.

Na začátku tohoto roku jsme ze svých příspěvků 
pořídili pro všechny členy nová trika a dokoupi-
li také bundy pro ty, kteří je ještě neměli. Dne  
3. května se konala Mopeďácká schůze, kde bylo 

na programu domluvení společného hlavního vý-
jezdu tohoto roku.

Výjezd Třeboň 2017
Výjezdní akce, která proběhla ve dnech 1. - 4. 
června, se účastnilo 22 členů a 22 strojů. Na 
všechny čekal náročný přesun techniky a lidí po 
vlastní ose. V Třeboni u rybníka Svět, kde se na-

cházel náš Mopeďácký tábor, poprvé zavlála do-
berská vlajka, kterou jsme nechali vyrobit a která 
nás v budoucnu bude doprovázet na větší akce. 
V pátek a sobotu proběhla tzv. spanilá jízda celé-
ho Moped clubu Třeboní a přilehlým okolím. Celou 
flotilu strojů uzavíral náš kamarád se sestaveným 
automobilem zn. KAIPAN. x
(Autor: Mondie, MKVD 2014)

Moped club Velká Dobrá 2014

Stolní tenis na Velké Dobré

Stolní tenisté se pravidelně scházejí v počtu 
10-15 hráčů, v letní sezóně každou středu od 
18 do 20 hodin, zhruba od konce října 2017 
nastane změna na sobotu od 17 do 19 ho-
din. K dispozici je již pět pingpongových stolů 
a byly pořízeny ještě další nezbytné ohrádky ke 
zrychlení této dynamické hry.

Úspěšný vánoční turnaj
V prosinci 2016 se v hale uskutečnil vánoční 
turnaj za účasti 21 hráčů; v kategorii dospělých 
zvítězil Aleš Mencl st. před Jiřím Srbem, Josefem 
Höferem a Josefem Kalousem; poražení čtvrtfi-
nalisté byli Zdeněk Nosek, Petr Selichar st., Pavel 
Vyšín a Josef Jablonský. V kategorii juniorů zvítě-
zil Petr Selichar ml. před Vojtou Šafusem a Ale-
šem Menclem ml. Turnaje se zúčastnila jediná 
žena, Marta Bendlová, a zahrála velmi dobře 
(postoupila ze skupiny do osmifinále). Staros-
ta obce Zdeněk Nosek předal účastníkům věcné 
ceny a diplomy. Turnaj byl úspěšně zakončen hu-
debním večerem v restauraci Lesovna.

Jarní turnaj ve čtyřhrách
Začátkem dubna 2017 se uskutečnil jarní turnaj 
ve čtyřhrách, zúčastnilo se celkem osm dvojic, 
jež byly rozlosovány těsně před začátkem. Tur-
naj vyhrála dvojice Josef Kalous - David Mudra, 
na druhém místě skončili Zdeněk Nosek - Robert 
Soukup, na třetím místě Aleš Mencl st. - Milan 
Svoboda a na čtvrtém místě Tomáš Fiala - Libor 
Kostka. Turnaje se zúčastnily také dvě ženy, Marta 

Bendlová a Zuzana Turečková, a jeden junior Aleš 
Mencl ml., a všichni zahráli velmi dobře.

Plné využití pěti pingpongových stolů v průbě-
hu roku svědčí o tom, že se tomuto sportu opět 
vrací popularita. Je zde velká výhoda, že dochází 
ke sportovnímu zápolení opravdu různých věko-
vých kategorií, soupeři si nic nedarují, ale vždycky 
v duchu fair play. Sportu zdar! x
(Autor: Josef Kalous)

TŘEBOŇ 2017 v číslech: 
Mopeďáků MKVD 2014: 22
Počet hostů: 2 
Počet dní: 4 
Počet strojů: 22
Počet technických vozů: 7
Počet ujetých kilometrů při 
přesunu techniky: 360 km
Počet ujetých kilometrů na 
strojích: 130 km
 
Na závěr chci poděkovat Bečouno-
vi za super zážitek a zvolené místo. 
Samozřejmě nesmím zapomenout 
na Milouše a  Ládu Madaje, kteří 
se starali o  plnost našich žaludků. 
Kluci, díky a příště.

Jarní turnaj ve čtyřhráchVánoční turnaj Na organizaci dětského dne se sponzorsky podílely firmy VEDOX, s. r. o., a cukrárna ŇAM ŇAM. Na organizaci dětských olympijských her 
pak řeznictví Jiří Javůrek a Hana Javůrková. Všem sponzorům touto cestou starosta obce velice děkuje.

Závody na kolech

Oslava 200. výročí 
vysvěcení kaple

Maškarní ples



Návrhy na změny Územního plánu obce 
Velká Dobrá č. 3 je možno zasílat na OÚ 
do 31. 12. 2011.

Informace 
obecního úřadu

Popelnice - cena známek pro rok 2017
známka červená (týdenní)   2 100 Kč
známka žlutá (každý sudý týden)  1 300 Kč
známka zelená (zima týdenní, léto 14denní) 1 700 Kč
známka jednorázová   80 Kč
240 l      2x červená známka   4 200 Kč

Otevírací doba ve dvoře za obecním úřadem 
pro ukládání separovaného odpadu v roce 2017
zimní čas:  středa 8.00: 10.00 a 14.00: 16.00
   sobota  8.00: 12.00 
letní čas:  pondělí  15.00: 17.00
   středa 8.00: 10.00 a 15.00: 17.00 
   sobota 8.00: 12.00 

Sběr nebezpečného odpadu 
se uskuteční za obecním úřadem v sobotu 23. září 2017
v čase 9.00 - 12.00 hodin 

Stočné pro rok 2017 
můžete zaplatit v hotovosti na obecním úřadě, a to vždy:
pondělí a středa 8-12 a 13-17 hodin
nebo převodem na účet 388070389/0800 zřízený u ČS a. s. Kladno 
+ váš variabilní symbol, který máte uvedený ve smlouvě
Výše stočného pro rok 2017 je: 1 300 Kč/osoba/rok

SMS InfoKanál - ZDARMA
Obecní úřad nabízí jednoduchý a pohodlný způsob získávání důležitých 
informací o dění v obci. Prostřednictvím SMS zasílá na zaregistrovaná 
čísla mobilních telefonů informace v krizových situacích, o plánovaných 
odstávkách vody, vzniklých haváriích a stavu jejich řešení, o plánovaných 
přerušeních dodávek elektrické energie, popř. plynu, o uzavírkách místních 
komunikací, o termínech mimořádných svozů odpadu, termínech koná-
ní zasedání zastupitelstva obce, konání kulturních a společenských akcí, 
mimořádných změnách v provozní době OÚ apod. V současné době službu 
využívá už 547 odběratelů.

Zajistěte si tyto informace zasláním jedné registrační SMS, která je zpo-
platněna dle tarifu vašeho operátora, nebo se zaregistrujte pomocí webo-
vého formuláře na www.infokanal.cz/cweb/reg/VDOBRA.Tento systém je pro 
vás zcela zdarma, veškeré náklady hradí obec. 

Jak se zaregistrovat pomocí SMS?
SMS ve tvaru: REGISTRUJ JMENO PRIJMENI DOBRA ULICE CISLOPOPISNE
odešlete na číslo SMS InfoKanálu:  312 691 320
Pokud by to pro vás bylo příliš složité, stačí zavolat na obecní úřad a sdělit své 
telefonní číslo, na které chcete SMS zprávy odesílat. Vše zařídíme za vás.

Úklid v obci
Obecní úřad Velká Dobrá žádá všechny pejskaře, aby uklízeli po svých psech. 
Udržujme, prosím, v naší obci čistotu.

Žádáme občany o spolupráci v případě nesvítících lamp v obci
Prosíme, nahlaste, kde lampa nesvítí (u jakého č. p.) na obecní úřad (telefo-
nicky či e-mailem), abychom mohli sjednat nápravu. Velice děkujeme.

Kontakty

Tiráž

Obecní úřad 
Adresa: Obec Velká Dobrá, Karlovarská 15, 273 61 Velká Dobrá
Úřední hodiny: pondělí a středa 8.00: 12.00 a 13.00: 17.00 hodin
Tel./fax: 312 691 320
Pavla Fairaizlová - info@velkadobra.cz
Karolina Bandová - ou.velkadobra@volny.cz       
Web obce: www.velkadobra.cz
 
Důležitá telefonní čísla
Havárie elektřiny: 840 850 860
Havárie plynu: 1239
Havárie vody: 840 121 121
Psí útulek Bouchalka: 312 250 508, 603 52 30 70

Základní škola
Adresa: Základní škola Velká Dobrá, náměstí Komenského 17, 
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 691 325, e-mail: BeckovaZ@seznam.cz, 
internet: www.zsveldo.estranky.cz

Mateřská škola
Adresa: Mateřská škola Velká Dobrá, Školní 324, 
273 61 Velká Dobrá, telefon: 312 692 891,  
e-mail: msvelkadobra@seznam.cz, internet: www.msvelkadobra.cz

Česká pošta
Budova obecního úřadu
Telefon: 312 691 321

Otevírací doba: 
pondělí:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00 
úterý:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00 
středa:  8:00 - 11:30, 14:00 - 15:00, 15:30 - 17:00   
čtvrtek:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00   
pátek:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00  

Lékař
Praktický dětský lékař:
MUDr. Zuzana Kindlová, budova obecního úřadu
Telefon: 723 046 221
Ordinační hodiny:
pondělí: 12.30 - 13.30, úterý: 8.00 - 9.00 (nemocní), 
9.00 - 10.00 (poradna), čtvrtek: 11.30 - 12.30

Praktický lékař - internista:
MUDr. Jiří Roth, budova obecního úřadu 
Telefon: 312 691 810 
Ordinační hodiny: 
pondělí: 12.30 - 15.00, středa: 7.30 - 9.00 (dia poradna), 
9.00 - 11.30, pátek: 13.00 - 15.00  
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OKÉNKO SPOLKU 
DOBERSKÝCH ZAHRÁDKÁŘŮ

Naše tanečnice se zúčastnily i dalších akcí. V led-
nu vystoupily v klubu ČSSD Haštalka v Praze. Se-
niorky z Haštalky byly starší, ale na lidové písnič-
ky tančily se zápalem a radostí z pohybu. Velký 
úspěch sklidil náš taneček „Uklízečky“ na plese 
ODS v Tuchlovicích. Pochvalu nám udělil i Mar-
tin Kupka, místopředseda ODS. Dále jsme tančily 
na maškarní zábavě baráčníků Veteřov v Kladně 
- Rozdělově a v březnu jsme předvedly svůj ta-
neček „Uklízečky“ na okresní oslavě MDŽ v sále 
u Maisnerů za velké účasti žen. Opět jsme uspěly 
a přítomní nás odměnili bouřlivým potleskem. 

Výroční schůze a plavba výletní lodí
Výroční schůze se konala v Lesovně 23. dubna, 
sešlo se mnoho členů a byli jsme doslova na-
mačkáni. Členky napekly fůru sladkých dobrůtek 
a také odměny pro členy byly zajímavé. Po zprávě 
o činnosti př. Doskočilové následovala poklad-
ní zpráva př. Špétové a plán práce v podání př. 
Blätterbauera. Na léto připravil výbor výlet lodí 
po Vltavě. Počasí nám přálo a hodinová plavba 
výletní lodí byla úžasná. Jeli jsme z přístavu Na 
Františku až k jezu u Národního divadla. Autobu-
sem jsme přejeli do Jenče, kde jsme si prohlédli 
nedávno otevřený Garden Park, který se stále ješ-
tě buduje. Zhlédli jsme osázené záhonky, skalna-
té vyhlídky, jezírka a rozárium.  

V září jsme chtěli jet na jubilejní Zahradu Čech 
do Litoměřic, ale vzhledem ke zkušenostem z mi-
nulých let jsem výboru doporučila raději zájezd 
na výstaviště do Lysé nad Labem. Ne všichni 

účastníci zájezdu však byli spokojeni, a tak se 
letos opět vrátíme k tradičnímu zájezdu do Lito-
měřic. Proslýchá se však, že se výstaviště prodává, 
a tak není jisté, zda se výstava Zahrada Čech na 
podzim uskuteční. 

V září jsme zase oprášily country taneček na píseň 
Zuzana a zatančily jsme na hřišti v Doksích v rámci 
charitativního Běhu pro Adélku. Počasí nám sice 
moc nepřálo, ale akce splnila svůj účel. Účast-
níci přispěli na rehabilitační pobyt malé Adél-  
ky v lázních na Slovensku. V říjnu jsme tančily na 
oslavě Dne seniorů v Praze na Střeleckém ostrově. 
Akci pořádal Obvodní úřad Praha 1 a náš taneček 
s košťaty se moc líbil. Již druhé vystoupení na 
statku poslance Petra Bendla proběhlo v listopadu 
v Dolním Bezděkově při příležitosti Hubertovy jíz-
dy. Naposledy jsme v loňském roce tančily ve Vel-
kém Přítočně. Pan starosta nás pozval, abychom 

obveselily seniory, pro které připravují každoročně 
setkání s programem, hudbou a občerstvením. 

Vánoční setkání s vůní cukroví
Vzhledem k mé dlouhodobé nemoci zajistil vý-
bor (zvlášť chci jmenovat členky př. Špétovou, 
Molovou, Kamenickou) tradiční vánoční setkání. 
Předaly drobné dárky jubilantům, kterých byl 
rekordní počet 27. Naše tanečnice se předvedly 
opět s „Uklízečkami“, členky spolku připravi-
ly krásnou vánoční výzdobu a plné stoly cukroví 
a pečiva, všem velké díky. Většina účastníků se 
přesunula na náměstí, aby sledovala rozsvícení 
doberského vánočního stromu. Bylo to moc hezké 
sváteční odpoledne, které se pro mnohé protáhlo 
při hudbě v Lesovně do pozdních nočních hodin.

V prosinci se v doberské tvrzi uskutečnilo předání 
betlémského světla společně se Spolkem pro obno-
vu hradu Jenčova. Celá akce ale měla nedostateč-
nou propagaci, tudíž i malou návštěvnost, a úsilí 
a námaha našich členek a Vladimíra Rakouše se 
nesetkaly se správným výsledkem ani ohlasem. 

Závěrem chci poděkovat všem, kteří se na pří-
pravě akcí během roku podíleli a vše dokona-
le připravili. Je mou milou povinností jménem 
všech členů poděkovat pan starostovi, obecnímu 
zastupitelstvu i pracovnicím OÚ za finanční i ji-
nou podporu a také za jejich účast na našich ak-
cích. Všem našim členům přeji hezké léto, hodně 
rozkvetlých zahrádek a bohatou úrodu zeleniny 
i ovoce. To vše je podmíněno pevným zdravím 
a také štěstím. x

Jaký byl náš rok 2016? Taneční kroužek vytvořený členkami spolku se pilně připravoval na naši 
již 4. spolkovou taneční zábavu, která se konala v březnu. Tentokrát členky překvapily country 
tancem na písničku Hej, pane šenku. Přišlo asi 100 návštěvníků, mnohé přilákaly i hodnotné ceny 
v Kole štěstí. Vystoupení členek se moc líbilo, celá zábava proběhla v klidu a většina účastníků 
odcházela spokojená.

Autor: předsedkyně spolku Marie Doskočilová
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